
Interpelácia č. 148/2016   
 

 
10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
 
MUDr. Tomko: 
V 1. polroku sa ma dotazovali občania o nedostatočných informáciách z mesta na infokanáli. 
Žiaľ, vraj sa nič nezmenilo. Neviem, či je to chyba mesta, že neposkytuje tie informácie 
prevádzkovateľovi alebo je to záležitosť prevádzkovateľa. 
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade tej poslednej interpelácii by bolo asi dobre vedieť o ktoré informácie alebo aké typy 
informácii ide. 
 
MUDr. Tomko: 
Všeobecné informácie z mesta, že nie sú poskytované na infokanáli. 
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka informácií zo strany mesta, sú stále poskytované s predstihom, to môže potvrdiť aj 
tu prítomný pán riaditeľ. Túto oblasť má na starosti pán Ing. Jakim. Tak medzi vedúcimi 
oddelení a zodpovednou osobou v kancelárii primátora sú posielané všetky informácie 
a materiály s dostatočným časovým predstihom. Ostatné informácie, ktoré sa týkajú napr. 
kultúrnych podujatí, tieto poskytuje aj samotné mestské kultúrne stredisko, prípadne 
organizácie, inštitúcie, firmy,  ktoré si objednávajú takúto reklamu. Zistíme v čom bol 
problém alebo či bol zaznamenaný takýto podnet aj na strane bytového podniku. Chcem vás 
poprosiť, ak budete mať takúto informáciu, pokojne nám ju adresujte hoci telefonicky alebo 
mailom. Ak bola niekedy zanedbaná alebo nebola zverejnená informácia, ktorá je bežnou 
súčasťou informovanosti na infokanáli, ale vzhľadom na to, že sa vyskytli aj v minulosti aj 
v tomto roku niekedy menšie technické nedostatky, tak mohol byť ten jav spôsobený aj práve 
touto udalosťou. To znamená, že došlo k nejakému krátkodobému výpadku.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 
 
 
 
 
 
 
 


